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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mire költ a magyar kormány? Mert egészségügyre 
szinte alig!" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A hvg.hu portálon megjelent „Alig költ egészségügyre az állam: Magyarország az uniós sereghajtók
között„  című cikkben leírják,  hogy „az  Eurostat  jelentés  alapján tavaly  az  állami egészségügyi
kiadások az Európai Unióban a GDP-hez mérve 8,1 százalékot tettek ki, ami 0,4 százalékpontos
csökkenést jelent 2021-hez képest.”:

„A mutató  Franciaországban  (10  százalék),  Németországban (9,7  százalék),  Szlovéniában  (8,6
százalék),  Ausztriában (8,5  százalék)  és  Belgiumban  (7,8  százalék)  állt  a  legmagasabban,  míg
Bulgáriában  (4,2  százalék),  Írországban  (4,6  százalék),  Magyarországon  (4,7  százalék),
Litvániában (4,7 százalék) és Észtországban (4,8 százalék) a legalacsonyabban.

A kiadások értéke 2021 és 2022 között  szinte  minden uniós országban csökkent.  A legnagyobb
mértékű csökkenést Bulgáriában (-1,1 százalékpont) regisztrálták, ezt követi Magyarország (-0,9
százalékpont),  Litvánia  és  Írország  (mindkettő  -0,8  százalékpont).  Növekedést  csak  Luxemburg
(+0,3 százalékpont) és Szlovénia (+0,1 százalékpont) jelentett.”

 

Kérdezem Önt:

Mire költ a magyar kormány? Mert egészségügyre szinte alig!

 

Budapest, 2023. november 30.



 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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